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VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2016-2017 

Styrelsen har under året haft 5 stycken protokollförda möten samt ett antal 

underhandskontakter per telefon och mejl. Elektroniska lagringsförda för styrelsens 

arbetsunderlag och upprättade handlingar samt inkomna och inskickade handlingar 

har vårdats och uppdaterats. Hemsidan har uppdaterats fortlöpande. 

 

Ett antal vägavgifter har ej betalats och kommer att adderas till årets utgifter. 

 

I dokumentet till Vägplan Gjort 2016-17, som finns på hemsidan, anges vad som har 

genomförts under verksamhetsåret  

Bland annat har följande gjorts: 

Fortlöpande underhållning med egen resurs (hyveln). Besiktning av vägar inför 

byggstart och tung trafik. Ytterligare översyn av Bergskogsvägen för att hitta lämplig 

lösning för den.  

I övrigt har våra vägar varit flitigt besökta och belastade av externa entreprenörer för 

arbete kopplat till fiber, el och VA- arbete. Detta har medfört slitage som är 

uppmärksammat, dokumenterat och dialogiserat.  

 

 

Styrelsen har under verksamhetsåret bestått av: 

David Åström ordförande 

Mia Kronkvist vice ordförande 

Christina Waclaw kassör 

Maria Tilly  sekreterare 

Per Hulin  ledamot 

Pertti Silokivi suppleant 

Joachim Werr suppleant 

 

Följande ledamöters mandattid går ut vid årsmötet: Mia Kronkvist, Christina Waclaw 

(ordinarie ledamöter), och Joachim Werr (suppleant). Mia Kronkvist har undanbett sig 

omval och Joachim Werr har bett att få avgå i förtid. Övriga står till förfogande. 


